
Artikel 41 vragen over aanleg van glasvezel 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 
25-07-2023 

Onderwerp 
Aanleg van glasvezel 

Vragensteller 
Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk (in samenwerking met burgerlid Lydia Kramer-Blansjaar) en 

Petra van Nes-de Man, Burger op 1 

Vragen 
In de Combinatie van 13 juni jl. stond een ingezonden brief over de aanleg van glasvezel in 

Rijsoord. In de brief schrijft de briefschrijver dat hij een brief heeft ontvangen van Open Dutch 

Fiber, waarin wordt aangegeven dat voor de aanleg van een glasvezelnetwerk in Rijsoord 50% 

van de huishoudens in Rijsoord een abonnement dient af te sluiten bij T-Mobile. Daarnaast dient 

er per huishouden € 1450 te worden betaald voor de aansluiting op het glasvezelnetwerk. De 

PvdA Ridderkerk en Burger op 1 zijn er tot nu toe van uitgegaan dat in alle wijken van Ridderkerk 

glasvezel wordt aangelegd en dat de aansluiting voor elk huishouden gratis is. EVR heeft op 17 

juli jl. vragen gesteld over dit onderwerp. Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende 

(aanvullende) vragen: 

1. Wat is de reden dat voor de aanleg van glasvezel in Rijsoord minimaal 50% van de 

huishoudens een abonnement dient af te sluiten en dat er per huishouden € 1450 voor een 

aansluiting dient te worden betaald? Zijn er ook andere (delen van) wijken waarvoor deze 

voorwaarden gelden? Zo nee, waarom niet?  

2. Bent u het met ons eens dat door het stellen van deze aanvullende voorwaarden de 

drempel voor de aanleg van glasvezel in Rijsoord hoog is en dat dit de kans op de aanleg 

van een dergelijk netwerk aanzienlijk verkleint?  

3. Wij hebben van bewoners van onder meer het einde van de Rijksstraatweg (het gedeelte 

dat grenst aan de Voorweg) en de Pruimendijk begrepen dat zij nooit een brief van T-

Mobile hebben ontvangen en dat dit stukje van Ridderkerk überhaupt niet in beeld is voor 

de aanleg van glasvezel (dus ook niet als er aan de aanvullende voorwaarden wordt 

voldaan). Kunt u aangeven of het klopt dat T-Mobile in deze stukjes van Ridderkerk geen 

glasvezel aanlegt? Wat is daarvan de reden? 

4. Hoe zit het met de aanleg van glasvezel in Oostendam en zijn er nog andere stukjes 

Ridderkerk waar door T-Mobile geen glasvezel wordt aangelegd? 



5. Wat is er voor nodig om Rijsoord (en eventuele andere wijken waar dit speelt) in hun 

geheel te voorzien van een gratis glasvezelnetwerk, zonder dat daaraan 

drempelverhogende eisen worden gesteld? Graag uw antwoord toelichten.   

6. Bent u bereid om daarover (alsnog) afspraken te maken T-Mobile en met KPN, dat ook 

glasvezel gaat aanleggen in Ridderkerk? 

7. Zijn er op dit moment nog andere aanbieders van glasvezel die overwegen om een netwerk 

in Ridderkerk aan te leggen? Zo ja, welke?  

8. Wat zijn de (juridische) mogelijkheden om de aanbieders van glasvezel bij de aanleg van 

een netwerk in de gemeente te laten samenwerken en daarmee te voorkomen dat elke 

aanbieder zijn eigen netwerk aanlegt en de stoepen in bijna heel Ridderkerk telkens 

moeten worden opengebroken? 

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag.  
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